
 

 

Protokół nr XV/11 

 z posiedzenia Rady Powiatu Gryfickiego IV kadencji 

w dniu 29 grudnia 2011 r. 

 

 

  
Piętnaste posiedzenie Rady Powiatu Gryfickiego IV kadencji odbyło się dnia 29                       

grudnia 2011r., w Sali 315 w Siedzibie Starostwa Powiatowego w Gryficach przy Placu 

Zwycięstwa 37. Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 14.10 i zakończyło się o godz. 15.45. 

Skład ustawowy Rady Powiatu Gryfickiego liczy 19 radnych – na sesji obecnych było                  

16 radnych. Radni: –  Józef Domański,  Józef Gandurski, Janusz Ławruszko –                

usprawiedliwieni.  Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.     

             

W posiedzeniu uczestniczyli również: Poseł na sejm RP Konstanty Tomasz                  

Oświęcimski, Pan Ireneusz Wojciechowicz - Wicestarosta Powiatu, Stanisław Hołubczak 

– Sekretarz Powiatu Gryfickiego, Skarbnik Powiatu – Grażyna   Obrębska – Starzec,      

dyrektor PUP w Gryficach – Beata Smoleńska,  dyrektor  Wydziału  Komunikacji,        

Transportu i Dróg Powiatowych – Rafał Salomon, dyrektor Wydziału  Geodezji i Gospodar-

ki Nieruchomościami- Ryszard Niemczuk, Komendant Powiatowy Państwowej Straży          

Pożarnej w Gryficach – Edward Pruski, dyrektor Młodzieżowego Ośrodka                        

Wychowawczego w Rewalu – Maria Spaczyńska, Kierownik Powiatowego  Centrum      

Pomocy Rodzinie – Ewa Godycka, Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego   w  Gryficach            

– Jolanta Folwarska,   Dyrektor   Powiatowego Ośrodka  Dokumentacji  Geodezyjnej           

i Kartograficznej  w Gryficach – Andrzej Olszak, Dyrektor Wydziału  Inwestycji i Środków 

Pomocowych- Andrzej  Sucholas, Dyrektor Wydziału Rolnictwa i Ochrony                     

Środowiska - Dariusz Żrółka, Radny Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego                 

– Artur Łącki. 

 

 

Lista przybyłych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
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Piętnastą  sesję Rady Powiatu Gryfickiego otworzyła  o godz. 14.10 Przewodnicząca Rady -            

Renata Teresa Korek. Powitała zebranych następnie na podstawie listy obecności        

stwierdziła quorum. 

 

  Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek  wprowadziła do porządku obrad nowy 

projekt  uchwały w sprawie  stanowiska dotyczącego prywatyzacji Przedsiębiorstwa       

Zbożowo-Młynarskiego „PZZ” Spółka Akcyjna z siedzibą w Stoisławiu. 

 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek  zaproponowała by w punkcie 8 porządku 

obrad XV sesji Rady Powiatu zapisać nowy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady- Renata Teresa Korek  poddała pod głosowanie  nowy projekt 

uchwały. W wyniku głosowania  radni jednomyślnie przyjęli nowy  projekt uchwały.    

 

Przewodnicząca Rady- Renata Teresa Korek  zapytała o wnioski w sprawie                     

zaproponowanego porządku obrad. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie nowy porządek obrad XV sesji Rady Powiatu. 

W wyniku głosowania, jednomyślnie  został  przyjęty następujący porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przyjęcie  porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Debata budżetowa: 

a)  wystąpienie Starosty – Kazimierza Sacia, 

b)  wystąpienie Skarbnika Powiatu – Grażyny Obrębskiej – Starzec, 
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c)  stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d)  stanowisko komisji stałych Rady, 

e)  inne stanowiska, 

  f) podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Gryfickiego na 

rok 2012. 

  g) podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy                 

finansowej Powiatu Gryfickiego na lata  2012 – 2021. 

5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/24/10 Rady Powiatu 

Gryfickiego oraz zmian w budżecie powiatu na 2011 rok. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/23/10 Rady Powiatu 

Gryfickiego oraz zmian w wieloletniej prognozie finansowej Powiatu Gryfickiego na lata           

2011 -2021. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania Statutu Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej Dom dla Dzieci w Gryficach. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie stanowiska dotyczącego prywatyzacji 

Przedsiębiorstwa  Zbożowo-Młynarskiego „PZZ” Spółka Akcyjna z siedzibą w Stoisławiu. 

9. Informacje i Komunikaty Przewodniczącej Rady. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zakończenie posiedzenia.                                  

                

 

Przewodnicząca  Rady - Renata Teresa Korek  zapytała czy radni mają uwagi do protokołu 

z ostatniego posiedzenia. 

Radni nie mieli uwag. 

W wyniku głosowania przy „15 ” głosach „za” został przyjęty protokół z ostatniego               

posiedzenia. 

 

Ad 2) 

Interpelacje i zapytania radnych.  

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek zapytała czy radni mają pytania.  
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Wiceprzewodniczący Rady Powiaty Gryfickiego -  Franciszek Gródecki poprosił o zabranie 

głosu, po czym poinformował, że z dniem 29 grudnia 2011 r. wygasa mu mandat radnego 

Rady Powiatu Gryfickiego, dodał, że mandat  radnego został wygaszony wyrokiem Sądu 

Apelacyjnego w Szczecinie. Pan Franciszek Gródecki  podziękował radnym, Panu Staroście 

Panu Wicestaroście, Pani Skarbnik, Panu Sekretarzowi, dyrektorom za dotychczasową 

współpracę. 

 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek  wyraziła zdanie, że miło będzie                    

gościć Pana Franciszka Gródeckiego na sesjach. 

 

Radny Sławomir Sidor nawiązując do wypowiedzi Pana Franciszka Gródeckiego zapytał 

czy Pan Gródecki będzie brał udział w dzisiejszym głosowaniu. 

 

Pan Franciszek Gródecki wyjaśnił, że nie będzie głosował. 

 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poinformowała, że Starostwo Powiatowe  

otrzymało certyfikat ISO - certyfikat zarządzania jakością po czym przywitała                    

Pana Tomasza Lemma przedstawiciela firmy  Germanischer Lloyd Polen oraz poprosiła 

jego o  zabranie głosu. 

Pan Tomasz Lemm pogratulował Panu  Staroście  po czym na ręce Starosty Kazimierza   

Sacia wręczył certyfikat ISO. 

 

Starosta Kazimierz Sać wyjaśnił, że zadano mu pytanie po co certyfikat skoro mamy k.p.a., 

więc odpowiedział, że k.p.a. to podstawa natomiast certyfikat to największy znak jakości, 

dodał, że jest to duże wyróżnienie. 

 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poprosiła o zabranie głosu Pana                  

Marka  Gołuchowskiego. 
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Radny Marek Gołuchowski  zaproponował by na najbliższej sesji Rady Powiatu              

Gryfickiego oficjalnie podziękować  Panu Franciszkowi Gródeckiemu za współpracę. 

 

Radny Sławomir Sidor zwrócił się do Przewodniczącej z propozycją by Wicestarosta nie   

odczytywał kolejny raz sprawozdania z prac Zarządu Powiatu.  

 

Przewodnicząca Renata Teresa Korek  zapytała  radnych czy zgadzają się ze stanowiskiem 

Pana Sławomira Sidora. 

Radni przychylili się do propozycji Pana Sławomira Sidora. 

 

 

Ad 3) 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek zapytała czy radni mają pytania do          

sprawozdania z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

Radni nie mieli pytań. W wyniku głosowania przy „15 „ głosach „ za”  sprawozdanie zostało 

przyjęte jednomyślnie. 

Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad 4) 

Debata budżetowa  

Ad 4a) 

Wystąpienie Starosty- Kazimierza Sacia 

Starosta Kazimierz Sać  omówił   projekt  budżetu na 2012 r. Ponadto w planie budżetowym 

ujęto inwestycje: 

dokończenie  budowy hali sportowej w Gryficach,  termomodernizację ZSP w Płotach       

łącznie z modernizacją kotłowni oraz ZSP w Trzebiatowie,  budowę mostu w Strzekocinie, 

budowę ścieżki rowerowej na trasie Pogorzelica –Mrzeżyno. 
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Ad 4 b) 

Wystąpienie Skarbnika Powiatu – Grażyny Obrębskiej- Starzec 

Skarbnik Grażyna Obrębska- Starzec wyjaśniła, iż Zarząd Powiatu  w dniu 15.11.2011 r. 

przedłożył Radzie Powiatu  Gryfickiego projekt budżetu powiatu gryfickiego na 2012 r., oraz 

wieloletnią prognozę finansową na 2012 r. Projekt został opracowany na podstawie            

informacji z  Ministerstwa  Finansów  o wysokości kwot subwencji, prognozowanych kwot  

dochodów  z tytułu  podatku PIT, jak również  na podstawie  informacji  uzyskanych  od   

Wojewody  Zachodniopomorskiego o wielkości dotacji  przyznanych na  finansowanie zadań 

z zakresu administracji  rządowej, jak również zadań własnych tj. domów pomocy              

społecznej. Przy planowaniu budżetu na 2012 r., uwzględniono  realne kwoty  dochodów 

własnych, jak     również wyliczono obciążenia  z tytułu  spłat zobowiązań kredytowych.  

Zaplanowano  dochody  ogółem w    kwocie 69.357.988,66 zł, w tym  dochody  bieżące    

finansujące utrzymanie  16 jednostek budżetowych w kwocie 63.654.662,66 zł, w tym  

1,701.699,14 zł., na finansowanie  projektów unijnych. Dochody majątkowe stanowią  kwotę 

5.703.326,00 zł. 

Wydatki budżetu ogółem  stanowią kwotę 68.457.988,14 zł, w tym  wydatki bieżące wynoszą 

63.114.278,80 zł, w tym kwota 1.866.521,00 zł na projekty realizowane przy udziale       

środków unijnych. Wynik budżetu stanowi kwotę 900.000,52 zł, która przeznaczona jest na  

spłatę rat kredytów. Na spłatę rat kredytów zaangażowano również nadwyżkę budżetową w 

kwocie  301.157,84 zł. Planowana kwota spłaty rat kapitałowych to kwota 1.201.158,36 zł. 

Roczna kwota spłat zobowiązań z tytułu  odsetek i rat kredytowych w stosunku do dochodów 

wynosi 2,5 %. Planowane  zadłużenie  z tytułu  zaciągniętych kredytów  w stosunku do      

dochodów  wynosi 15,27 %. Planowana kwota długu  na 31.12.2012 r.  wynosi 

10.592.509,80 zł. 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poprosiła pana Konstantego Tomasza          

Oświęcimskiego  Posła na Sejm RP  o zabranie głosu. 
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Konstanty Tomasz  Oświęcimski  Poseł na Sejm RP  wyraził zdanie, że Powiat Gryficki jest 

w dobrej kondycji finansowej, dodał , że  o tym dowodzą przeprowadzone inwestycje            

w powiecie gryfickim w zeszłej i obecnej kadencji. Na zakończenie pogratulował Panu      

Staroście Kazimierzowi Saciowi za dokonanie  udanych inwestycji. 

 

 

Ad 4 c) 

Stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poprosiła Pana Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu Ryszarda Malińskiego o odczytanie  stanowiska Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Wiceprzewodniczący Rady  – Ryszard Maliński  odczytał uchwały  Składu  Orzekającego 

Nr CXLVI/590/Z/11  w sprawie wydania opinii o przedłożonym  projekcie uchwały          

budżetowej Powiatu Gryfickiego na 2012 rok.  Skład  Orzekający  Regionalnej  Izby         

Obrachunkowej  w Szczecinie w osobach:  

1. Helena Rokowska- Przewodnicząca,  

2. Ewa Wójcik  - Członek 

3. Bogusław  Staszewski – Członek, pozytywnie opiniują  przedłożony projekt uchwały  

budżetowej Powiatu Gryfickiego na 2012 rok oraz uchwałę Nr CXLVI/591/Z/11 w 

sprawie wydania opinii o przedłożonym  projekcie uchwały  o zmianie  wieloletniej    

prognozy finansowej Powiatu Gryfickiego na lata 2012-2021.  

 

Skład  Orzekający  Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Szczecinie  w osobach: 

1. Helena Rokowska – Przewodnicząca, 

2. Bogusław Staszewski – Czlonek, 

3. Ewa Wójcik – Członek. Skład Komisji Orzekającej RIO w Szczecinie po rozpatrzeniu 

uchwały o zmianie  wieloletniej  prognozy  finansowej Powiatu Gryfickiego na lata 

2012-2021 pozytywnie opiniuje przedłożony projekt uchwały o zmianie  wieloletniej  

prognozy finansowej Powiatu  Gryfickiego na lata 2012-2021. 
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Ad 4 d) 

Stanowisko komisji stałych Rady, 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poprosiła Pana Mirosława Kolanicę                   

o  przedstawienie  stanowisk komisji stałych Rady Powiatu. Radny Mirosław Kolanica   

poinformował, że wszystkie komisje stałe Rady Powiatu  pozytywnie opiniują projekt         

budżetu Powiatu Gryfickiego na rok 2012. Dodał, ze Komisja Polityki Gospodarczej  wnosi o 

ujęcie  w budżecie  Powiatu Gryfickiego na 2012 rok środków finansowych  na              

przedsięwzięcia:  

Kontynuacja programu remontu i modernizacji ulic powiatowych w miastach Powiatu      

Gryfickiego. Remont i modernizacja drogi powiatowej nr 0182 Z (ul.  Jedności Narodowej w 

mieście Płoty). Utworzenie i uzbrojenie terenu parku przemysłowego na terenie Powiatu    

Gryfickiego. Remont drogi powiatowej nr 0102Z Dreżewo-Karnice. Budowa Regionalnego 

Ośrodka Sportowo-Rekreacyjnego w Płotach –Etap I budowa hali sportowo-widowiskowej w 

Płotach. 

 

Ad 4 e) 

Inne stanowiska 

W punkcie tym  innych stanowisk nie było. 

 

Ad 4 f) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Gryfickiego na 

rok 2012. 

Przewodnicząca Rady – Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

    Radni nie mieli pytań. 

    Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

W wyniku głosowania przy „15” głosach ”za”   została podjęta uchwała  Nr XV/104/11 w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Gryfickiego na rok 2012, która stanowi załącznik Nr 5 

do protokołu. 
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    Ad 4 g) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w wprawie  uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Gryfickiego na lata 2012-2021. 

Przewodnicząca Rady – Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

    Radni nie mieli pytań. 

    Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

W wyniku głosowania przy „15” głosach ”za”    została podjęta uchwała  Nr XV/105/11 w 

sprawie  uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gryfickiego na lata 2012-

2021, która stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Ad 5) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/24/10 Rady Powiatu 

Gryfickiego oraz zmian w budżecie powiatu na 2011 rok. 

Przewodnicząca Rady – Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

    Radni nie mieli pytań. 

    Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

W wyniku głosowania przy „15” głosach ”za”  została podjęta uchwała  Nr XV/106/11 w 

sprawie zmiany uchwały Nr III/24/10 Rady Powiatu Gryfickiego oraz zmian w budżecie powiatu 

na 2011 rok, która stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek o godz. 15.10 ogłosiła  10 minutową przerwę  w 

obradach sesyjnych. 

 

Wznowienie  obrad nastąpiło o godz. 15.20. 

 

Ad 6) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/23/10 Rady Powiatu 

Gryfickiego oraz zmian w wieloletniej prognozie finansowej Powiatu Gryfickiego na lata           

2011 -2021. 

Przewodnicząca Rady – Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 
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    Radni nie mieli pytań. 

    Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

W wyniku głosowania  przy „15” głosach ”za”   została podjęta uchwała  Nr XV/107/11 w 

sprawie  uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gryfickiego na lata 2011-

2021, która stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

    Ad  7) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania Statutu Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej Dom dla Dzieci w Gryficach. 

Przewodnicząca Rady – Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

    Radni nie mieli pytań. 

    Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały.    

W wyniku głosowania przy „15” głosach ”za”  została podjęta uchwała Nr XV/108/11 w 

sprawie  nadania Statutu Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Dom dla Dzieci w            

Gryficach, która stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Ad 8) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie stanowiska dotyczącego prywatyzacji 

Przedsiębiorstwa  Zbożowo-Młynarskiego „PZZ” Spółka Akcyjna z siedzibą  

w Stoisławiu. 

    Przewodnicząca Rady – Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

    Radni nie mieli uwag. 

W wyniku głosowania przy „15” głosach ”za”  została podjęta uchwała Nr XV/109/ w 

sprawie stanowiska dotyczącego prywatyzacji Przedsiębiorstwa  Zbożowo-Młynarskiego 

„PZZ” Spółka Akcyjna z siedzibą w  Stoisławiu, która stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
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Ad 9) 

Informacje i Komunikaty Przewodniczącej Rady. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek poinformowała, że do Rady Powiatu       

wpłynęło dużo życzeń noworocznych. 

 

Ad 10) 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

W punkcie tym radni nie mieli pytań. 

 

Ad 11) 

Wolne wnioski. 

W punkcie tym radni nie mieli pytań. 

 

Ad 12) 

Zakończenie posiedzenia.                                                 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XV sesji Rady Powiatu Gryfickiego                   

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek zamknęła obrady o godz. 15.45. 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

 

Justyna Roszyk              Ryszard Maliński 

dnia 04.01.2012 r. 
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Załączniki: 

 

   Nr 1-  lista obecności radnych, 

Nr 2 - porządek obrad, 

Nr 3-  sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami 

Nr 4 - uchwała Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Gryfickiego na rok 2012. 

Nr 4g)  uchwała Rady Powiatu w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy  finansowej Powiatu Gryfickiego na lata  2012 – 2021. 

Nr 5 –uchwała  Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/24/10 Rady Powiatu Gryfickiego oraz zmian w budżecie powiatu na 2011 rok. 

Nr 6 - uchwała Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/23/10 Rady Powiatu Gryfickiego oraz zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Powiatu Gryfickiego na lata 2011 -2021. 

Nr 7 –uchwała Rady Powiatu w sprawie nadania Statutu Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Dom dla Dzieci w Gryficach. 

Nr 8 – uchwała Rady Powiatu w sprawie stanowiska dotyczącego prywatyzacji Przedsiębiorstwa  Zbożowo-Młynarskiego „PZZ” Spółka Akcyjna z 

siedzibą w Stoisławiu. 

 

 

Uwagi do protokołu: 

...................................................................................................................................................................................... 

...................................................................................................................................................................................... 

Protokół przyjęto na posiedzeniu w dniu ........................................................... . 

 

 


